

New Resources in ABC - Debriefing Interviews

During the autumn of 1989, the Posting Services Centre (ABC) invited recently returned foreign-service personnel to debriefing interviews on their most recent posting. They were asked to describe their experiences (both favourable and otherwise) in terms of arrival, settling in, working life and overall impressions, including accommodation, climate, food, schooling, household help, social and recreational opportunities, safety and security, sanitation and health etc. The interviews, most of which took between twenty minutes and a half hour, were video taped and placed in ABC's resource centre so they may be available to other personnel considering postings to those missions.

This is a project that is done annually and ABC now has a good up-to-date collection of interviews on many missions. We would like to thank all those who have participated so far, and encourage others to make themselves available for interviews as well. We may be calling you in the next few weeks to ask about your posting.

Here is a list of mission interviews which were done this past fall, and which are now available for viewing.

Stockholm	(E/A)	Oslo	(E/A)	Colombo	(E/A)
Tokyo	(E/A)	Ankara	(E/A)	Budapest	(E/A)
Amman	(E/A)	Lisbon/Lisbonne	(E/A)	Seoul/Séoul	(E/A)
San José	(E/A)	Washington	(E/A)	Santiago	(E/A)
Copenhagen/Copenhague	(E/A)	Jakarta	(E/A)	Prague	(E/A)
Bogota	(E/A)	London/Londres	(E/A)	Manila/Manille	(E/A)
Ouagadougou	(F)	Peking/Pékin	(F)	Yaoundé	(F)

Nouvelles ressources à ABC - Entrevues retour d'affectation

Pendant l'automne 1989, le Centre des services à l'affectation (ABC) a invité les gens du service extérieur récemment rentrés au pays à participer à des entrevues au sujet de leur dernière affectation. On leur a demandé de décrire leurs expériences (bonnes ou mauvaises) sur les aspects suivants de l'affectation: l'arrivée, l'installation, la vie de travail, le logement, le climat, l'alimentation, les écoles, l'aide domestique, les activités sociales et les loisirs, la protection personnelle et la sécurité, l'hygiène et la santé, etc. Les entrevues, qui durent généralement entre 20 et 30 minutes, ont été enregistrées sur bande vidéo et déposées au centre des ressources à ABC où elles sont à la disposition des personnes qui envisagent une affectation dans ces missions.

Cette collecte est faite tous les ans et ABC a maintenant une bonne collection d'entrevues à jour sur plusieurs missions. Nous remercions les employés et conjoints qui ont déjà participé à ce projet, et nous encourageons les autres à participer aussi. On vous téléphonera peut-être dans les prochaines semaines afin de s'enquérir de votre plus récente affectation.

Voici une liste des entrevues que nous avons faites cette année et qui sont maintenant disponibles à ABC.